
Zápisnica zo stretnutia č. 7 
 
Téma stretnutia: Rozvrhnutie práce na dokumente, zmena scrum-mastera, diskusia 

ohľadom migrácie  

Dátum: 9. 11. 2017 

Čas: 10:00 - 13:00 

Miestnosť: 4.46 

Prítomní: Ing. Peter Kapec 

Bc. Martin Gašpar 

Bc. Bence Ligárt 

Bc. Michal Knapík 

Bc. Tomáš Krupa 

Bc. Miloslav Slížik 

Bc. Peter Marušin 

Bc. Marek Škriečka 
 
Priebeh stretnutia:  

● Začali sme stand-upom. So začiatkom 4. šprintu sme sa zhodli na zmene 

scrum-mastera. 

● Martin spracováva analýzu OpenPose.  

● Vzhľadom k zvolenému template-u systému TFS sme sa zhodli, že pravdepodobne 

nebude pre nás smerodajným ukazovateľom burn-down chart. Bolo by totiž potrebné 

odznova nakonfigurovať TFS.  

● Snažili sme sa rozbehnúť nástroj PlantUML zavedený predchádzajúcim tímovým 

projektom, na generovanie UML diagramov v rámci generovania Sphinx 

dokumentácie. PlantUML bude pridaný ako závislosť projektu. 

● Bence sa naďalej snažil projekt rozbehať na platforme Windows. 

● Počas uplynulého týždňa došlo k vykonaniu tasku Peťom napriek tomu, že ho mal 

pridelený Mišo. K podobným omylom už nesmie dochádzať.  

● Naďalej sa pracuje na dokumente k riadeniu a produktu na prvý kontrolný bod(Peťo a 

Marek) 

● Tomáš s Michalom refaktorujú CMake. 



● Všetci sme začali pracovať na Peťovom forku ako BergiSK, na Slack sa zavesila 

dočasná metodika na code review využívajúca reviews pull requstov na GitHub-e. V 

letom semestri chceme používať už aj Astyle a cppcheck. 


